



一鼎·台式火鍋年度餐飲優惠

條款及細則：

1. 此優惠有效期由即日起至 2026 年 12 月 31 日。
2. 此優惠只適用於3香港客戶。
3. 客戶於到達餐廳後需向職員出示My3 App內3香港 e-ID，轉發或截圖無效。
4. 此優惠於星期一至星期日全日適用。
5. 此優惠不適用於情人節(2月14日)、母親節正日(5月10日)、父親節正日(6月21日)、中秋節正日(9月25日)、冬至(12月21日)、公眾假期及前夕。
6. 此優惠只適用於堂食。
7. 此優惠適用於一鼎台式火鍋全線分店。
屯門店：屯門時代廣場北翼 3 樓 36-37 (千色店對面)
馬鞍山店：馬鞍山 MOSTown 新港城中心(4期) 2001舖
將軍澳店：將軍澳將軍澳中心1樓130-132號舖
沙田店：沙田橫壘街2-16號沙田中心3樓50及57號舖
8. 此優惠不可兌換現金，亦不可與其他優惠同時使用。
9. 加一服務費以正價及四捨五入方式計算。
10. 如優惠套餐價格或菜單有所調整，恕不另行通知。
11. 此優惠由相關服務/產品供應商提供，和記電話有限公司（「本公司」）對一切有關此優惠提供之服務/產品恕不承擔任何責任及/或賠償。
12. 本公司保留隨時修改此優惠之條款及細則以及終止優惠的權利，而不作另行通知。
13. 如有任何爭議，本公司及一鼎台式火鍋保留最終決定權。
14. 圖片僅供參考。



Year-round Dining offer from Top Pot Taiwanese Hotpot

Terms and conditions:

1. The offer is valid from now until 31 December 2026.
2. The offer is only applicable to 3 Hong Kong customers.
3. Customers are required to present a valid 3HK e-ID in the My3 App. Forwarded or screenshot versions will not be accepted. Without valid credentials, the special rate will not apply.
4. The offer is valid Monday-Sunday, all day.
5. The offer is not valid on Mother's Day (10 May), Father's Day (21 Jun), Valentine's Day (14 Feb), Mid-Autumn Festival (25 Sep), Winter Solstice (21 Dec), public holidays and public-holiday eves.
6. The offer is valid for dine-in only.
7. The offer is available at all Top Pot Taiwanese Hotpot branches, including:
Tuen Mun: Shop 36-37, L3/F, Trend Plaza North Wing, 2 Tuen Lung Street, Tuen Mun
Ma On Shan: Shop 2001, 2/F, MOSTown (Phase 4), 18 On Luk Street, Ma On Shan
Tseung Kwan O: Shop 130-132, 1/F, Park Central, 9 Tong Tak Street, Tseung Kwan O
Sha Tin: Shop 50&57, 3/F, Shatin Centre, 2-16 Wang Pok Street, Sha Tin
8. This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers or discounts.
9. 10% service charge will be added, based on the original price and rounded to the nearest dollar
10. Prices and menus of the promotional sets are subject to change without prior notice.
11. The offer is provided by the relevant service/product suppliers. Hutchison Telephone Company Limited ("The Company") shall not be responsible for, nor provide compensation in relation to any matters arising from the service or product.
12. The Company reserves the right to revise these terms and conditions or terminate the offer at any time without prior notice or reason.
13. In the event of any disputes arising from this offer, the decision of the Company and Top Pot Taiwanese Hotpot will be final and conclusive.
14. Images are for reference only.



A member of CK Hutchison Holdings
長江和記實業成員